



Wohnidee. Peyer Syntex



Wohnidee. Peyer Syntex



Wohnidee. Peyer Syntex

Peyer Syntex

Carpets for the world of ideas for living *Teppiche für die Wohnidee-Welt*

It is actually not that easy to furnish one's own apartment really nicely. So the magazine *Wohnidee* gives its readers a leg-up with practicable suggestions. Now the magazine, together with various licensees, is bringing out its own collection with a full range of furnishing items – from wallpapers to furniture, cushions and throws. Peyer Syntex is supplying the carpets. The cosy modern designs are easy to match and harmonize perfectly with the other products of the *Wohnidee* collection, which appear as a stylistic entity at the point of sale. Short delivery times and a made-to-measure service round off the collection. The full range is expected to be available by early 2018

*Die eigene Wohnung richtig schön einzurichten ist gar nicht so einfach. Das Magazin *Wohnidee* hilft darum seinen Leserinnen und Lesern mit praktikablen Vorschlägen auf die Sprünge. Jetzt bringen die Magazin-Macher gemeinsam mit verschiedenen Lizenznehmern eine eigene Kollektion rund ums Einrichten heraus – von Tapeten bis zu Möbeln, Kissen und Plaids. Peyer Syntex liefert die Teppiche dazu. Die gemütlich-modernen Dessins sind gut kombinierbar und harmonieren perfekt mit den anderen Produkten der *Wohnidee*-Kollektion, die sich im Handel als einheitliche Stilwelt präsentiert. Kurze Lieferzeiten und ein Wunschmaß-Service runden das Angebot ab. Die gesamte Kollektion ist voraussichtlich ab Frühjahr 2018 verfügbar.*